
 
 

Bestyrelsesmøde Dansk Stabyhoun Klub 
Dagsorden 

Mødedato: 07-03-2024 
Deltagere: Louise Buur, Chris na Nielsen, Niels Villadsen, Dorthe Selling Jespersen, Kathrine 
Kremmer, Tina Fink 
A ud: Me e Merete Pedersen 
Referent: Dorthe Selling Jespersen 

Emner på dagsorden 
 

1. Årshjul 
 Uds llinger 

 Den store specialuds lling på Fyn  
 Ringtræning en halv me før. Det må gerne være 

ringpersonalet, da de ikke har andel i hundene. Vil prøve det l 
specialuds llingen. 

 Alle skal have noget, og alle skal have rose er 
 Skal gerne være en lbagevendende begivenhed på samme 

loka on, så det bliver det nye ”Munkebo” kun for Stabyhoun 
med stabyhygge/træf 
 

 Ak viteter –Vi ønsker flere ak viteter. Der er kommet forslag l ak viteter 
som bestyrelsen beder udvalg arbejde videre med. Herunder indhente priser 
på de forskellige ak vister. Bestyrelse har beslu et at der kan bruges nogle af 
klubbens penge, da det jo i sidste ende er medlemmernes penge. Der 
arbejdes videre med: 

 Webinarer på hverdagsa ner 
 Kathrine Kirchhoff Avl og reproduk on  
 Den gode start med hvalpen, Østerbro Dyreklinik  
 Irene Jarnved om teenagerens indlæring  
 Irene Jarnved om alt om hanhunden  
 Hundefodernørden   

 
 Fysiske ak viteter  

 Heldags Kursus i Spor og Schweiss  
Loka on: SJÆLLAND – Tappernøje.  

 Heldags Kursus i spor & Schweiss  
Loka on: Jylland – Tjæreborg.  

 HELdags tur: Stabyhoun dag på Samsø 
 Stabytræf i forbindelse med den store specialuds lling på Fyn 
 Ringtræning  



 
 

 Bestyrelsens kan give rabat for medlemmer fremfor ikke-medlemmer l 
arrangementer.  
 

2. Generalforsamling 2024 – lokalet 9-15 
 Ingvild S. Espelien bes lles l at komme og fortælle om outcross i 

Lundehunden. 
 Hun skal have dækket rejse og overnatning. 
 Varighed måske 1-1½ me.  
 Holdes inden GF. 
 Der er ingen medlemmer der bliver tvungen l Outcross. men der stræbes 

e er at informere så meget om Outcross projektet, at eventuelle 
modstandere, er ok med at interesserede går videre. 

3. Hjemmesiden 
Må kommunika on re e uhensigtsmæssigt tekst på hjemmesiden uden at spørge om 
lov. 
Ja, det er ok at re e uden godkendelse, så længe der ikke re es i regler og vedtægter 
uden godkendelse. 
 
4. Gruppen på FB, hvor strikse skal vi være med at sle e opslag om hvalpe? 
Vi skal være strikse. Vi ønsker ikke frit salgsmarked på FB.FB llader i øvrigt heller ikke 
handel med dyr, så vi kan risikere at blive karantæneramt. 
Vi kan også læne os op ad andre klubber, Her kan klubben lægge en hvalpekombina on 
op, med billede af forældredyr – lukke for kommentarfeltet, og linke l hvalpesiden. I 
den forbindelse bør hvalpesiden gøres mere synlig -evt. på forsiden af hjemmeside. 
Tæveejer kan sende billeder af kuldet, som vi kan lægge op på FB/Hjemmesiden. Dorthe 
arbejder videre med de e.  

 
5. Interna onalt 
Der har været møde i avlsudvalget. Et medlem kan ikke længere være i avlsudvalget på 
baggrund af beslutning fra bestyrelsen den 15. februar. Et andet medlem er gået ved 
samme lejlighed.  

Der er ikke længere llid l at klubben får de informa oner den skal have, og at DASKs 
interesser bliver lgodeset fuldt ud. Der har været en instruks om at avlsudvalget skulle 
underre es om det der sker interna onalt, det er ikke al d sket. 

Den lstedeværende bestyrelse beslu er at al interna onalt arbejde går lbage l 
bestyrelsen, der nedsæ er arbejdsgruppe under avlsudvalget. 

 


